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Rada Gminy Żurawica 
Rada Gminy Żurawica 

Protokół nr XI/25 

XI Sesja IX kadencji Rady Gminy Żurawica 

w dniu 27 stycznia 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 08:15, a zakończono o godz. 08:49 tego samego 

dnia w sali narad Urzędu Gminy Żurawica ul. Ojca Św. Jana Pawła II 1, Żurawica. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków. 

Obecni: 

1. Jacek Antosyk 

2. Krystian Balicki 

3. Dorota Becker 

4. Bogusław Bednarz 

5. Witold Beer 

6. Zdzisław Chytła 

7. Maciej Gałuszka 

8. Ewa Jakubiec 

9. Marek Jaremczuk 

10. Mariusz Kapłon 

11. Anna Lisowska 

12. Stanisław Nietrzeba 

13. Krystian Szczęsny 

14. Ryszard Wojtowicz 

15. Witold Zając 

Lista obecności radnych biorących udział w obradach sesji stanowią załączniki do protokołu.  

Ponadto w obradach uczestniczył Wójt Gminy Tomasz Szeleszczuk, Sekretarz Gminy 

Ryszard Kostelecki, Skarbnik Gminy Robert Winiarski. 

Ad. 1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Żurawica Maciej Głauszka otworzył XI sesję IX kadencji 

Rady Gminy Żurawica. Następnie poprosił obradujących Radnych o potwierdzenie obecności. 

Stwierdzając, że w sesji bierze udział 15 Radnych i podejmowane decyzje będą prawomocne. 

Następnie Przewodniczący przystąpił do kolejnego punktu obrad. 

Głosowano w sprawie: 
Sprawdzenie obecności.  

 

Wyniki głosowania 
OBECNY: 15, NIEOBECNY: 0 
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Wyniki imienne: 

OBECNY (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Maciej Gałuszka odczytał cały porządek obrad XI 

sesji Rady Gminy i poddał pod głosowanie: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Żurawica z organizacjami 

pozarządowymi na lata 2020-2024”. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka  

nr 291/13 w obrębie ewidencyjnym Buszkowice, na czas oznaczony do 3 lat. 

2) Uchwała w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy Żurawica  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 

2025-2030”. 

3) Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Żurawica na 

2025 r. 

4) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

7. Wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie sesji. 

Głosowano w sprawie: 
przyjęcia przedstawionego porządku obrad sesji. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty 15 głosami ZA. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Ad. 3. Zgłoszenie uwag do protokołu z obrad poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Następnie Przewodniczący Maciej Gałuszka zapytał zebranych radnych czy zgłaszają uwagi 

do protokołu nr X/24 z 23 grudnia 2024 r. sesji Rady Gminy Żurawica. 

 Przy braku uwag przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

Ad. 4. Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica poprosił Wójta Gminy 

Żurawica Tomasza Szeleszczuka o przedstawienie najważniejszych informacji  

z prac między sesjami Rady Gminy. 

Informacja Wójta Gminy Żurawica o pracy między sesjami stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5. Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Żurawica z organizacjami 

pozarządowymi na lata 2020-2024”. 

W kolejnym punkcie obrad Sekretarz Gminy Ryszard Kostelecki przedstawił sprawozdanie  

z realizacji „Programu współpracy Gminy Żurawica z organizacjami pozarządowymi na lata 

2020-2024”. 

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Żurawica z organizacjami 

pozarządowymi na lata 2020-2024” stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6. Podjęcie uchwał: 

1) Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka  

nr 291/13 w obrębie ewidencyjnym Buszkowice, na czas oznaczony do 3 lat. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą, 

której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka nr 291/13 w obrębie ewidencyjnym 

Buszkowice, na czas oznaczony do 3 lat. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 
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Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka  

nr 291/13 w obrębie ewidencyjnym Buszkowice, na czas oznaczony do 3 lat. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XI/98/25 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy  

z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość, działka  

nr 291/13 w obrębie ewidencyjnym Buszkowice, na czas oznaczony do 3 lat stanowi 

załącznik do protokołu. 

2) Uchwała w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy Żurawica  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

lata 2025-2030”. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Sekretarza o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy Żurawica z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na lata 2025-2030”. 

Sekretarz Ryszard Kostelecki odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy 

Żurawica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na lata 2025-2030”. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XI/99/25 w sprawie przyjęcia „Wieloletniego programu współpracy Gminy 

Żurawica z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r, o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie 

na lata 2025-2030” stanowi załącznik do protokołu. 

3) Uchwała w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy Żurawica na 

2025 r. 

Kolejno Przewodniczący odczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Stałych Komisji Rady Gminy Żurawica na 2025 r. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy 

Żurawica na 2024 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XI/100/25 w sprawie zatwierdzenia planów pracy Stałych Komisji Rady Gminy 

Żurawica na 2025 r. stanowi załącznik do protokołu. 

4) Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Kolejno Przewodniczący poprosił Skarbnika o odczytanie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2024 r. 

Skarbnik Robert Winiarski odczytał zebranym radnym proponowany projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansów, Rozwoju Regionalnego i Rolnictwa Zdzisław Chytała 

poinformował, że do przestawionego projektu zostaną wprowadzone dwie poprawki na 

wniosek Radnego Jacka Antosyka, który rezygnuje z inwestycji drogowej zadanie: 

„Przebudowa drogi gminnej w Buszkowicach poprzez wykonanie nawierzchni asfaltowej”, na 
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rzecz: „Fizyczna odnowa starego dorzecza Sanu w miejscowości Buszkowice w Gminie 

Żurawica” oraz „Budowa ścieżki rowerowej wraz z infrastrukturą towarzyszącą na terenie 

Buszkowice, Buszkowiczki w Gminie Żurawica”. Przewodniczący Komisji poinformował, że 

Komisja wyraziła zgodę na takie przesunięcia. 

Przy braku pytań i pozytywnej opinii Komisji Finansów, Rozwoju Gospodarczego  

i Rolnictwa przystąpiono do głosownia. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie. 

Wyniki imienne: 

ZA (15) 

Jacek Antosyk, Krystian Balicki, Dorota Becker, Bogusław Bednarz, Witold Beer, Zdzisław 

Chytła, Maciej Gałuszka, Ewa Jakubiec, Marek Jaremczuk, Mariusz Kapłon, Anna Lisowska, 

Stanisław Nietrzeba, Krystian Szczęsny, Ryszard Wojtowicz, Witold Zając 

Uchwała nr XI/101/25 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2025 r. stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 7. Wnioski i zapytania. 

Przewodniczący Rady Gminy Maciej Gałuszka poinformował zebranych, że każdy z Radnych 

dostał wraz z materiałami „Raport z realizacji zaktualizowanego Planu Gospodarki 

Niskoemisyjnej Gminy Żurawica lata 2022-2023” w celu zapoznania się. Przewodniczący 

Maciej Gałuszka otworzył dyskusje w tej sprawie i zapytał zebranych radnych czy mają jakieś 

pytania lub uwagi do otrzymanego raportu. 

Radni nie zgłosili żadnych uwag do otrzymanego „Raportu z realizacji zaktualizowanego 

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Żurawica lata 2022-2023”. 

„Raport z realizacji zaktualizowanego Planu Gospodarki Niskoemisyjnej Gminy Żurawica 

lata 2022-2023” stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy Żurawica oddał głos mieszkance miejscowości 

Żurawica. 

Pani Bernadetta Rodak Szeremeta podziękowała za udzielenie głosu i poinformowała 

wszystkich zebranych, że jej obecność na sesji spowodowana jest złym stanem  

ul. Wapowskiego. Pani Rodak Szeremeta wyraziła zdumienie, że Radny z jej okręgu mimo 

rozmowy w tej sprawie nie zabrał głosu na sesji. Zdaniem Pani Rodak Szeremety wszyscy 

mieszkańcy ul. Wapowskiego mieli obiecane, że w chwili ukończenia budowy 

przejścia/tunelu kolejowego zostanie wykonana również ul. Wapowskiego. Mieszkanka 

Żurawicy poinformowała także, że złoży pismo z podpisami mieszkańców ul. Wapowskiego  
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z prośbą o remont tej drogi. Pani Rodak Szeremeta wyraziła nadzieję, że znajdą się pieniądze 

na szybki remont tej drogi. 

Przewodniczący Rady Gminy Żurawica poinformował, że takie inwestycje proceduje się  

z wyprzedzeniem, a nie z dnia na dzień. Przewodniczący poinformował również, że w radzie 

jest ustalona od bardzo wielu lat ścieżka procedowania uchwał i czasami potrzeba kilku dni 

miesięcy, a nawet lat, aby uchwała pojawiła się na sesji i zależy to od wielu czynników czy to 

prawnych czy finansowych. 

Radny Stanisław Nietrzeba poinformował, że w tygodniu udał się do PLK w Przemyślu  

i okazało się, że działka 6/26, czyli ul. Wapowskiego nie należy do Polskich Linii 

Kolejowych tylko do polskich Linii Nieruchomości w Krakowie i z otrzymanych informacji 

kilka lat temu były podjęte pierwsze kroki na przejęcie tej działki tylko do dziś nie udało się 

doprowadzić tej sprawy do końca. 

Przewodniczący Maciej Gałuszka zapytał Sekretarza Gminy czy Gmina Żurawica ma pełne 

prawo do dysponowania terenem tej drogi? 

Sekretarz wyjaśnił, że w tej chwili nie posiadamy żadnych praw do tej drogi i nie możemy 

dokonać żadnych działań inwestycyjnych na tym terenie. 

Pani Bernadeta Rodak Szeremeta poinformowała, że nie wymyśla tematów na sesji tylko ten 

temat trwa od kilku lat i można było przez ten czas znaleźć rozwiązanie. Zdaniem mieszkanki 

Żurawicy droga jest utwardzana dzięki staraniom Sołtysa. 

Przewodniczący wyraził zdanie, że nigdy na sesji nie mówi, że ktoś sobie coś wymyśla  

i poprosił o elementarny szacunek względem jego osoby.   

Wójt Tomasz Szeleszczuk poinformował, że temat drogi trwa od kilku lat ponieważ nie ma 

woli ze strony kolei na dojście do konsensusu. Wójt poinformował również, że podobny stan 

prawny mamy na ul. Sosnkowskiego i ul. Piłsudskiego i dopóki nie zostaną uregulowane 

stany własności nie możemy podjąć w tym kierunku żadnych działań.  

Przewodniczący Maciej Gałuszka poinformował, że w poprzedniej kadencji w ramach 

projektu Polski Ład, Gmina Żurawica chciała przeznaczyć odpowiednie pieniądze na 

kompleksowy remont ul. Pisudskiego i nawet były przygotowane oświadczenia do właścicieli 

prywatnych o przekazanie tej drogi na rzecz gminy ale nie było woli ze strony mieszkańców. 

Radny Marek Jaremczuk poinformował, że na terenie kolejowym znajdują się głębokie 

niezabezpieczone studnie. Radny poprosił o wystosowanie pisma o zabezpieczenie tego 

terenu i zdaniem radnego stanowi to zagrożenie dla życia i zdrowia. 

Ad.8. Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Żurawica 

Maciej Gałuszka zamknął XI sesję IX kadencji Rady Gminy Żurawica. 

 

Przygotował: Marcin Strzelec 


